
Protokół 

z sesji Rady Gminy Sońsk  

z dnia 30 października 2015 roku 

 

W dniu 30 października 2015 roku w Urzędzie Gminy w Sońsku odbyła się XII 
sesja Rady Gminy Sońsk. 

W posiedzeniu udział wzięli Radni Rady Gminy oraz goście zaproszeni. 

Stan radnych - 15 Ponadto na posiedzeniu obecni byli: 

1. Wójt Gminy Sońsk - Marzena Ślubowska 

2. Skarbnik Gminy Sońsk - Katarzyna Nałęcz 

Ad. 1  

Przewodniczący Rady, Krzysztof Nowicki stwierdzając kworum, otworzył 
posiedzenie.  

Ad. 2  

Przewodniczący Rady zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do porządku 
obrad następującej uchwały: 

- sprzedaż użytkowanie wieczyste dla p. Bugalskich 

Porządek po zmianach obrad został przejęty jednogłośnie. 

Ad.4  

Sprawozdanie Pani Wójt, Marzeny Ślubowskiej z działalności pomiędzy sesjami 
obejmowało informację o: 

- ukończeniu prac przy ośrodku zdrowia w Sońsku9parking) 

- trwających pracach przy rozbudowie sieci wodociągowej w Sońsku 

- wypłacie odszkodowana dla Pana B. Kruszyńskiego (zgodnie z wyrokiem 
Sądu) 

- rozstrzygnięciu przetargu na budowę wodociągów 

- sprawach sądowych z byłymi pracownikami tj. B. Kruszyńskim i A. 
Nasarzewską 

- prośba o uprzątnięcie posesji na trasie przejazdu obrazu Matki Boskiej 



- remontach przy budynku Policji w Gołotczyźnie, który został już notarialnie 
przekazany Gminie Sońsk 

- rozstrzygnięciu przetargu na remont dachów w szkołach w Bądkowie i 
Gąsocinie (gimnazjum) 

Naprawie drogi w Olszewce 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Powiatu Ciechanowskiego, Pan Zbigniew Gutowski w 
swojej wypowiedzi zachęcił do podjęcia współpracy z Powiatem w latach 
kolejnych, co może być znaczące przy wykonywaniu inwestycji powiatowych 
na terenie Gminy Sońsk. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) Zmiany w budżecie gminy Sońsk na 2015rok 

Pani Skarbnik omówiła planowane zmiany w budżecie Gminy Sońsk na 2015 
rok. 

Za- 14 

Przeciw- 0 

Wstrzymało się -1 

b) Wybory uzupełniające Sołtysa we wsi Ostaszewo 

Pani Wójt przedstawiła zebranym projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

 

za- jednogłośnie 

c) Wybory uzupełniające Sołtysa we wsi Mężenino- Węgłowice-  

Pani Wójt przedstawiła zebranym projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

 

za- jednogłośnie. 

 



Pani Wójt złożyła podziękowania na ręce ustępujących Sołtysów za 
dotychczasową współpracę. 

 

d) Wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ciechanowie. 

Przewodniczący Zespołu opiniującego, Pan Eugeniusz Owczarczyk 
przedstawił zebranym stanowisko Zespołu w przedmiotowej sprawie. 

Następnie powołana została komisja skrutacyjna w składzie: 

Sebastian Szerewicz- przewodniczący 

Anna Bugalska- zastępca 

Krystyna Ślusarska- członek 

Po przeprowadzeniu tajnego głosowania na ławnika, przewodniczący 
komisji odczytał treść sporządzonego protokołu przez Komisję. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

Za- 14  

1 glos nieważny 

 

Głosowanie uchwały- za – jednogłośnie. 

 

e) Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
położonej na terenie Gminy Sońsk, na rzecz jej użytkowników 
wieczystych. 

Pani Wójt przedstawiła zebranym projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

Za- jednogłośnie. 

Ad. 7 

Wystąpienie przedstawiciela Stowarzyszenia na rzecz Burkat obejmowało 
informację o budowie i wpływie na mieszkańców oraz przyrodę elektrowni 
wiatrowych. 

Pani Wójt, Marzena Ślubowska wyjaśniła, że poprzedni wójt miał pewne 
możliwości formalne, ale ich nie wykorzystał i w chwili obecnej nie można już 
cofnąć pewnych decyzji. Pani Wójt zaznaczyła, że w przypadku powstawania 



problematycznych inwestycji na terenie Gminy Sońsk, zawsze będzie 
konsultowała to z mieszkańcami, tak jak było to w przypadku składowiska 
azbestu w Cichawych. 

Pan Kurowski zwrócił się z prośba o możliwość spotkania z Panią Wójt i 
członkami Stowarzyszenia. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował zebranych o firmie zajmującej się 
odwiertami geologicznymi na terenie naszej gminy. Zaapelował tym samym do 
mieszkańców, do których firma ta trafi, aby od razu ustalali warunki wypłaty 
odszkodowania za szkody spowodowane wejściem na działki. 

Następnie Przewodniczący odczytał treść skarg złożonych na działalność Wójta 
gminy Sońsk złożonych przez pana A.K. i przekazał je do rozpatrzenia Komisji 
Rewizyjnej. 

Sołtys wsi Cichawy poinformował, iż wywiezione zostało przez jego firmę 150 
ton żwiru na wsi Cichawy, a jedynym kosztem ze strony gminy był koszt 
równiarki. 

Pan Łukasz Lewandowski przedstawił ofertę Mazowieckiego Ośrodka 
Doradców Rolnych w Poświętnym, zachęcając tym samym mieszkańców do 
skorzystania z bogatej ofert szkoleniowo - doradczej skierowanej do rolników i 
przedsiębiorców. 

Pan Arkadiusz Kozyra zwrócił się z zapytaniem czy ktoś może mu wyjaśnić 
treść znajdującą się na ulotce wyborczej Pani Elżbiety Szymanik. 

Przewodniczący Rady odmówił mu wystąpienia, uzasadniając swoją wypowiedź 
tym, iż Pan Kozyra wielokrotnie zostawał dopuszczany do głosu na sesji, ale 
jego wypowiedzi miały charakter atakujący zarówno Radę jak i Wójta, a nie 
dotyczyły merytoryki problemów gminy. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 


